
Ärende att behandla vid Stockholms innebandyförbunds årsmöte 2024 

Röstberättigade föreningar i Stockholm har rätt att inkomma med förslag. Förslag insändes 

genom föreningsordförande och skickas till stockholm@innebandy.se senast 30 april. 

 

 

Förbättringar för våra innebandybarn 

Sedan vi började träna våra småtjejer har vi hört från organisationen att det viktigaste är 

bredden, att många är med och idrottar - det ger livslång glädje och ett innehållsrikt liv. Det 

är kloka ord, men hur ser det ut i verkligheten? Där är det tvärtom, där möts vi av stenhårda 

regler som förhindrar bredden, som stänger ute. Det vi tänker på är reglerna för när en spelare 

får byta klubb. 

Har du otur så kommer du in i en ny klubb strax efter den 31 januari och får då inte vara med 

när dina nya kompisar spelar match. Du blir satt på bänken för att du flyttat från en kommun 

till en annan eller för att du bytt klubb eftersom du inte trivdes i den förra. Så vill vi inte ha 

det.  

Vi föreslår därför årsmötet bifalla: 

• Att reglerna för övergång görs om så att barn inte kommer i kläm på det sätt de gör i dag.  

• Att Stockholms innebandyförbund driver dessa förändringar i förbundet så att det blir 

förbättringar för alla innebandybarn i hela Sverige.  

 

MSK, Mariebergs sportklubb, ställer sig bakom detta förslag. 

Konrad Lundberg, ordförande MSK 

 

För frågor angående förslaget kontakta:  

Jonas Wall, F 10/11 MSK 

wall.jonas67@gmail.com 

070-587 54 33 
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